



EXEMPTION

From Levy Payment Applies

- A** Holders of diplomatic visas and official visas
- B** Crew of conveyances
- C** Holders of Temporary Stay Permit Cards (KITAS) or Permanent Stay Permit Cards (KITAP)
- D** Family unification visa holders
- E** Student visa holders
- F** Golden visa holders
- G** Holders of other visa types issued by Immigration, excluding those intended for tourist destinations

Points A through E automatically receive exemption from the Foreign Tourist Levy without needing to apply.

Golden Visa holders (point F) and holders of other visas (point G) are exempt from payment after applying for and receiving approval through the LoveBali App.

#BaliLegacyJourney



SCAN QR OR VISIT OUR SITE

lovebali.baliprov.go.id

The Legal Basis, Law Number 15 of 2023; Regional Regulation number 6 of 2023; Bali Governor Regulation Number 2 of 2024; Bali Provincial Government.



Contact us on Whatsapp
+62821 5758 6600



Download on the
App Store



GET IT ON
Google Play

lovebali@baliprov.go.id





豁免

关于免缴旅游税的情况

- A** 外交签证和公务签证持有者
- B** 交通运输从业人员
- C** 临时居留许可证 (KITAS) 或永久居留许可证 (KITAP) 持有者
- D** 探亲签证持有者
- E** 学生签证持有者
- F** 黄金签证持有者
- G** 移民局签发的其他类型签证持有者，**旅游目的签证除外**

A 至 E 五种情况，自动豁免外国游客税，无需申请。

黄金签证持有者 (F) 和其他签证持有者 (G) 通过 LoveBali 应用程序申请并获得批准后，可免除付款。

#巴厘岛自然文化遗产之旅



扫描二维码或登录我们的网站

lovebali.baliprov.go.id

法律依据：2023 年第 15 号法律，巴厘省地方政府2023年第6号法规，巴厘省省长2024 年第 2 号令，巴厘省政府



可以通过WHATSAPP联系我们
+62821 5758 6600

Download on the
App Store

GET IT ON
Google Play

lovebali@baliprov.go.id

